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• Dissolves Stains on Contact
• Thick Foam Clings to Vertical Surfaces
• Ready-to-Use • Fresh, Clean Scent
• Multi-Purpose Cleaner
• Accepted for use in Federally inspected

meat and poultry plants.

CAUTION
Avoid eye contact. Harmful if swallowed.

KEEP OUT OF REACH OF
CHILDREN

READ COMPLETE BACK PANEL BEFORE USING.

CCaarree  ffoorr  WWoorrkk  EEnnvviirroonnmmeennttss®®

MILDEW  MUSCLE cuts mildew stains on contact. Its powerful formula has
incredible clinging action that makes it the best way to attack mildew stains in a
variety of applications.
Use MILDEW MUSCLE for mildew stains on tile and grout, in showers, on base-
ment walls, under roof eaves, on shower curtains and rubber mats, in locker
rooms, and under sinks, tubs and commodes.
The ready-to-use formula is easily applied with State’s Foaming Trigger Sprayer
into the smallest cracks and crevices. Use State’s Tile ‘n Grout brush for heavily
stained surfaces.

DIRECTIONS FOR USE
Read all precautions before using. Use with adequate ventilation. Wear rubber
gloves if applied by other than sprayer. Shake well before using.
1. Spray, brush or wipe MILDEW MUSCLE on the mildew-stained surface. Apply
from the bottom to the top of the surface to be cleaned.
2. Allow to stand for several minutes. Light scrubbing may be necessary for
heavily stained areas. 
3. After surface is dry, rinse thoroughly with clear water. Repeat application if
necessary.
NOTE: Test in an inconspicuous area for surface reaction before using. Not rec-
ommended for use on clothing. Test all other fabrics for color fastness before
using. May discolor.

CAUTION
Harmful if swallowed. If swallowed, drink several glasses of water, milk or egg
whites. Call physician immediately. May cause severe skin or eye irritation. In
case of contact with skin or eyes, flush with plenty of water and seek medical
attention. Use in well-ventilated area. Do not mix with any other chemical, as this
may result in release of hazardous gases. Do not use near food. Read complete
MSDS before using this product.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

TOP FIVE INGREDIENTS AND HAZARDOUS SUBSTANCES/CINQ PRINCIPAUX
COMPOSANTS ET MATIÈRES DANGEREUSES: Sodium hypochlorite
(CAS#7681-52-9), Water (CAS#7732-18-5), Sodium hydroxide (CAS#1310-
73-2), Perfume - New Jersey Trade Secret (#80100026-5058P), Alumina thick-
ener (CAS#1318-23-6).

Formerly sold as Neutron Mildew Marshal.

MILDEW MUSCLE pénètre les taches de mildiou au contact. Son extraordinaire
pouvoir adhérant en fait la méthode idéale de combat du mildiou pour une variété
d’utilisations.
Utilisez MILDEW MUSCLE pour les taches et de mildiou sur le carrelage et les
joints, dans la douche, sur les murs de sous-sol, sous les avant-toits, sur les
rideaux de douche et les tapis en caoutchouc, dans les vestiaires et sous les
éviers, baignoires et chaises percées.
Ce produit prêt à l’emploi s’applique sans difficulté dans les moindres fissures et
interstices à l’aide du pistolet vaporisateur moussant State. Utiliser la brosse Tile
‘n Grout de State sur les surfaces fortement tachées.
MODE D’EMPLOI
Lire toutes les précautions d’emploi avant utilisation. Utiliser avec une ventilation
appropriée. Pour toute application autre qu’avec le vaporisateur, porter des gants
en caoutchouc. Bien agiter avant utilisation.
1. Appliquer MILDEW MUSCLE sur les taches de mildiou au vaporisateur, à la
brosse ou à l’éponge. Appliquer de bas en haut sur la surface à nettoyer.
2. Laisser agir pendant quelques minutes. Les surfaces fortement tachées peu-
vent nécessiter un récurage léger. 
3. Après séchage, rincer la surface avec soin à l’eau claire. Répéter l’application
au besoin.
REMARQUE : Avant utilisation, faire un essai sur la surface dans une zone peu
visible. Emploi déconseillé sur les vêtements. Faire un essai de solidité des
couleurs sur tout autre textile avant utilisation. Risque de décoloration.

ATTENTION
Nocif en cas d’ingestion. En cas d’ingestion, boire plusieurs verres d’eau ou de lait
ou des blancs d’œuf. Appeler un médecin immédiatement. Peut causer une irrita-
tion grave de la peau ou des yeux. En cas de contact avec la peau ou les yeux,
rincer avec beaucoup d’eau et obtenir des soins médicaux. Utiliser dans un endroit
bien ventilé. Pour écarter les risques de dégagement de gaz dangereux, ne
mélanger avec aucun autre produit chimique. Ne pas utiliser à proximité d’ali-
ments. Lire la FS/FDS entièrement avant d’utiliser ce produit.

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use
of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or
replacement of product.

Puerto Rico
Royal Industrial Park, Bldg “M”
Local #5, Carr 869, km 1.5 Palmas 
Cataño, P.R. 00962
To Order Call: 1-800-782-2436

Canada
1745 Meyerside Drive, Unit #1
Mississauga, Ontario L5T 1C6
To Order Call: 1-800-668-6513

State Industrial Products
3100 Hamilton Avenue
Cleveland, OH 44114
To Order Call: 1-866-747-2229
www.stateindustrial.com
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Thickened Mildew Stain Remover
Détachant de mildiou formule épaisse

• Dissout les taches au contact
• La mousse épaisse adhére aux surfaces   

verticales
• Prêt à l’emploi • Odeur fraîche et propre
• Produit nettoyant universel
• Emploi autorisé dans les usines de 

conditionnement de viande et de volaille 
inspectées par les instances fédérales.

ATTENTION
Éviter le contact avec les yeux. 

Nocif en cas d’ingestion.

GARDER HORS DE PORTÉE
DES ENFANTS

Voir les précautions supplémentaires au dos.


